
Transnational Associations / Associations transnationales

Review of the Union of International Associations

Edited and published by the Union of International Associations
ISSN 0020-6059 – Quarterly

Transnational Associations is a unique bilingual journal whose aim is to deal with major current problems from the perspective of international non-governmental organizations. It provides a forum for authoritative information and independent reflection on the increasing role played by these organizations in the international system, and on the philosophical, political, economic or cultural implications of this role.

The approach is intrinsically interdisciplinary, calling on both specialist expertise and practical experience in transnational association affairs. *Transnational Associations* provides background information about the actions and achievements of international associations, and insight into their inter-relations with intergovernmental organizations. It covers a wide range of topics, including social organization, humanitarian law, scientific cooperation, language, culture and economic development.

The programme of the review, in accordance with the principles of the UIA, endeavours to heighten general awareness concerning the position and function of international organizations within the framework of international relations. It strives to provide readers with information on questions and problems which transnational associations tend to share or which are of common interest. Contributors to the journal review include association officers, research workers, and specialists. The opinions given are those of the authors.

Associations transnationales est la seule revue traitant des grands problèmes contemporains dans la perspective des organisations internationales non gouvernementales. Elle se propose d'apporter des éléments d'information provenant des sources les plus autorisées, propres à susciter une réflexion indépendante sur l'affirmation du rôle joué par ces acteurs dans le système international et sur les aspects philosophiques, politiques, sociaux et culturels de cette évolution.

La visée adoptée est essentiellement interdisciplinaire et fait appel au savoir comme à la pratique des spécialistes du champ d'action des associations transnationales. Les documents, articles et études publiés par *Associations transnationales* traitent également des liens établis entre celles-ci et les organisations intergouvernementales. Les domaines couverts s'étendent aux problèmes de société, au droit humanitaire, à la coopération scientifique, aux questions linguistiques et culturelles, au développement économique ou à tout phénomène affectant la vie de ces associations.

Le programme de la revue, conformément aux buts de l'UIA, vise à éclairer l'opinion sur la signification de la dimension associative des relations internationales, notamment en informant les associations au sujet des questions qui relèvent de leurs domaines ou affectent leurs intérêts communs. Les textes des auteurs publiés par la revue (dirigeants d'associations, chercheurs et spécialistes des questions associatives) n'engagent que leur opinion.

For more information contact:

Union of International Associations
Rue Washington 40, B-1050 Brussels, Belgium.
Tel. (32 2) 640 18 08 – Fax (32 2) 643 61 99
Email: uia@uia.be – Website: <http://www.uia.org/>